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Eventuelt 

   

 
Gjøvik 01.11.2024 
 
Bjørg Antonsen 
Leder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 
 
 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
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Saker til behandling 

56/24 Valg av leder og nestleder for perioden 01.11.2024 - 
31.10.2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 56/24 

 
 
Saksorientering 
Menighetsrådet skal, ifølge «Regler om formene for menighetsrådets og kirkelig 
fellesråds virksomhet», hvert år velge leder og nestleder for kommende virkeår. 
Leder og nestleder kan kun velges blant rådets faste medlemmer. 
 
En viktig oppgave for lederen vil blant annet være å lede møtene. Lederen og 
nestlederen vil sammen også være et bindeledd mellom menighetsrådet og 
administrasjonen. Rådet står ellers relativt fritt til å bestemme hvilke oppgaver som 
skal pålegges lederen. 
 
Valget skal i utgangspunktet være skriftlig, men rådet kan avgjøre å ha muntlig valg 
så fremt det er enstemmighet om det. Rådet kan fatte vedtak når minst 2/3-del av 
medlemmene er til stede. 
 
Det er naturlig at de to vervene velges hver for seg, først leder og deretter nestleder. 
 
 
Forslag til vedtak 
Som leder av Hunn menighetsråd 01.11.2024 – 31.10.2025 velges: 
Som nestleder av Hunn menighetsråd 01.11.2024 – 31.10.2025 velges: 
 
Møtebehandling 

Det var ingen nye kandidater til de to vervene. Rådet kommenterte at de var svært 
godt fornøyde med hvordan vervene hadde blitt håndtert det første år og at det derfor 
ikke var noen grunn til å gjøre endringer. Begge kandidatene takket ja til gjenvalg. 
 
Vedtak  

Som leder av Hunn menighetsråd 01.11.2024 – 31.10.2025 velges: Bjørg Antonsen 
Som nestleder av Hunn menighetsråd 01.11.2024 – 31.10.2025 velges: Svein 
Trondsen 
 
Begge to ble valgt ved akklamasjon.  
 
 

[Lagre vedtak]  
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57/24 Møtedatoer for Hunn menighetsråd 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 57/24 

 
 
Saksorientering 
Menighetsrådet har vedtatt at torsdag skal være fast møtedag. Datoene som er 
foreslått tar 
hensyn til følgende: 

• Første møte etter sommeren legges til 21. august. 14. august blir for tidlig mtp 
sommerferie og 28. august mener saksbehandler blir for seint 

• Møtet i desember foreslås 11. desember. En uke seinere blir erfaringsmessig i 
konflikt med andre aktiviteter rådsmedlemmene har opp mot jul. Ei uke tidligere blir 
for tett opp mot novembermøtet. 

 
Tidligere har tidsrammen vært 18:30 – 20:30. Saksbehandler foreslår å videreføre 
dette, men har også mulighet til andre tidspunkter. Annen møtedag enn torsdag er 
dessverre vanskelig for saksbehandler mtp en annen jobb som saksbehandler også 
har. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn menighetsråd avholder sine møter på følgende torsdager i 2025: 

• 30. januar (muligens uten at saksbehandler er til stede pga årsavslutning) 

• 27. februar 

• 27. mars 

• 24. april 

• 22. mai 

• 12. juni, alternativt 19. juni (avholdes ved behov) 

• 21. august 

• 25. september 

• 23. oktober 

• 20. november 

• 11. desember (ved behov) 

 
Møtene avholdes i menighetssalen i Hunn kirke kl. 18:30 – 20:30 om ikke annet er 
oppgitt i 
møteinnkallingen. 
 
Møtebehandling 

I forkant av møte hadde saksbehandler fått innspill fra Gry Ragna at flere av de 
foreslåtte datoene kolliderer med kommunestyremøter: 24.april, 25.sept, 23.okt og 
20.nov. Av disse er det vanskelig å flytte på 24. april pga påske. For å få en jevn 
fordeling av møtene på høsten, måtte i så fall møtene på høsthalvåret flyttes en uke. 
Etter litt diskusjon på møtet, ble det enighet om å opprettholde forslag til plan.  
 
 
Vedtak  
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Hunn menighetsråd avholder sine møter på følgende torsdager i 2025: 
• 30. januar (muligens uten at saksbehandler er til stede pga årsavslutning) 

• 27. februar 

• 27. mars 

• 24. april 

• 22. mai 

• 12. juni (avholdes ved behov) 

• 21. august 

• 25. september 

• 23. oktober 

• 20. november 

• 11. desember (ved behov) 

 
Møtene avholdes i menighetssalen i Hunn kirke kl. 18:30 – 20:30 om ikke annet er 
oppgitt i møteinnkallingen. 
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

58/24 Regnskap mot budsjett 1-9 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 58/24 

 
 
Saksorientering 
Regnskapet for perioden januar til september 2024 viser et overskudd på 100.235,- 
(mot 3.598,- i 2023). Av dette utgjør et overskudd på avdeling 14 (Menighetsbladet) 
101.840,- I realiteten har derfor Hunn menighet et lite underskudd på 1.605,- (mot 
overskudd på 26.847 i 2023 og 16.277,- i 2022) 
 
Noen kommentarer til regnskapet: 

- Noen poster er utelukkende knyttet til Be&Hør og påvirker ikke Hunn menighet. F.eks 
post 12701-Trykking, post 16201-Abonnement og post 16400-Annonseinntekter. 

- Regningen til Trosopplæringen (33.150,-) er betalt tidligere i 2024 enn i 2023. Det er 
hovedforklaringen på at resultatet 1-9 i 2024 er vesentlig dårligere enn 1-9 i 2023.  

- Det er pr 30. september ikke overført offer med kr. 5.342,25 (Søndagsskolen kr. 
1.550 og Be og Hør kr. 3.792,25) 

 
Kolonnen «Budsjett 2024» er periodisert, dvs det er budsjettet for de ni første 
månedene. 
 
Beløp som har kommet inn på takkeoffer (både internt og eksternt), samt til 
misjonsengasjementet og givertjenesten har totalt sett økt ift 2023. Men så å si hele 
økningen har vært på offer til eksterne mottakere. Både givertjenesten og offer til 
eget arbeide har hatt nedgang.  
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Saksbehandlers vurdering er at økonomien fortsatt er god, men at rådet må vurdere 
noen flere takkoffer til eget arbeide for å kompensere for nedgangen i givertjenesten. 
Dette tas i så fall opp i budsjettprosessen.  
 
Om noen rådsmedlemmer har spørsmål til enkeltposter, er det ønskelig at disse blir 
formidlet skriftlig til saksbehandler før møtet. Da er det lettere å gi nøyaktige svar. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd tar regnskapsrapporter for perioden 1-9 2024 til etterretning.  
 
Møtebehandling 

Det var ingen kommentarer til regnskapstallene annet enn at rådet har god økonomi. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar regnskapsrapporter for perioden 1-9 2024 til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

59/24 Innspill til budsjett for 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 59/24 

 
 
Saksorientering 
På novembermøtet skal budsjettet for 2025 vedtas. Saksbehandler vil til det møtet 
legge frem komplett forslag til budsjett basert på innspill som mh-rådet gir.  
 
Et budsjett skal alltid være i balanse. Dvs at man ikke har lov til å budsjettere med 
overskudd eller underskudd. Et eventuelt overskudd skal balanseres ut ved å sette 
av til fond. Et eventuelt underskudd skal balanseres ut ved å bruke av fond. 
Saksbehandler anbefaler at rådet kun setter av / bruker av fond når man har 
konkrete prosjekter. Helt unntaksvis bør man budsjettere med bruk av fond til drift. 
 
Saksbehandler har tidligere fått følgende innspill som skal tas med i budsjettet. 
Saksbehandler ber rådet gjøre en vurdering av de beløpene saksbehandler har 
estimert under: 

- Demenskoret (5.000,-) 
- Diverse inventar (20.000,-) 

o Skap i mh-salen 
o Andretningsbord 
o Skap i anretningsbord 
o Lys under orgelgalleriet 
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- Be og Hør (3.000,-) (Kan kanskje inngå i eksterne takkeoffer?) 
- Økte utgifter til kaffe/te/kjeks/saft (øke med 1000,- ift regnskap 2023) 
- Gebyr til ny løsning for givertjeneste / skattefradrag 

 
Er det andre ting som skal være med i budsjettet? 
 
Forslag til inntjening: 

- Øke antall takkeoffer til eget arbeide 

 
 
Forslag til vedtak 
Mh-rådet gir følgende innspill til budsjett for 2025: 

- . 
- . 

 
Saksbehandler tar dette med til utarbeidelse av budsjett 2025 som legges frem og 
vedtas på møtet i november 2024 
 
 
Møtebehandling 

Mh-rådet ønsket at gaven ifm Valborg Granheims bortgang ble satt inn på et 
øremerket fond eller at det ble benyttet til en konkret gjenstand. For eksempel 
prosesjonskors. Saksbehandler gir beskjed til regnskapsfører at det opprettes et 
øremerket fond for gaver / minnegaver og overfører gaver dit. 
 
 
Vedtak  

Mh-rådet gir følgende innspill til budsjett for 2025: 
- Prosesjonskors (ca 7-8.000,-) 
- Lysestaker til lesepult (3.000) 

 
Saksbehandler tar dette, i tillegg til tidligere innspill, med til utarbeidelse av budsjett 
2025 som legges frem og vedtas på møtet i november 2024 
 
 

[Lagre vedtak]  
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60/24 Høstdugnad i Hunn kirke - oppgaver og tidspunkt 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 60/24 

 
 
Saksorientering 
På mhr-møtet i september vedtok mh-rådet at det skulle være dugnad i kjelleren 
mandag 11. november.  
 
Gunnstein Endal, Karsten Torp og Bjørg Antonsen har gjort en befaring av lokalene i 
kjelleren og kommet frem til at bla.a. følgende oppgaver kan stå på planen: 
 

• Rydde i det gamle klubblokalet (bomberommet) 

o Kaste søppel etter Ten Sing 

o Kaste eller flytte speidereffekter 

o Kaste noen av møblene 

o Flytte inn grønne ekstra stoler som nå står i inngangspartiet til de andre 

kjellerlokalene.  

o Flytte inn annet utstyr som nå står i gangen eller andre steder 

o Innrede med hensiktsmessige hyller 

• De andre kjellerlokalene 

o Kaste gamle møbler som ikke er i bruk 

o Samle ting som evt kan gis bort eller selges.  

o Rydde i gangen i inngangspartiet.  

• Rydde to av bodene i inngangspartiet til kjelleren for å frigjøre plass 

o Kirkekontoret kan få disponere den andre til valgutstyr 

o Boden etter søndagsskolen er det foreløpig ikke planer for, men den bør 

ryddes. 

• Rydde på kontoret ved siden av sakristiet 

Med en bedre systematikk av utstyr som pr i dag ligger der kan vi frigjøre 
plass, f eks til Fredheimkorets notearkiv og kopimaskin 
Gammel kopimaskin i sakristiet kastes.  

 
Bjørg avklarer med de aktørene som pr i dag har ting lagret i disse lokalene.  
 
På dugnadsdagen er det behov for to tilhengere som kan stå der hele dagen, evt 
tømmes for så å komme tilbake for å hente mer slik at man har noe å kaste i. 
 
 
I protokollen fra forrige møte står det at det skal være to økter: 10-14 og 17-21 (men i 
vedtaket står det 16-20). Det må bestemmes nøyaktige tidspunkt og lengden på 
øktene (spesielt kveldsøkta). Videre må det bestemmes hvem er hovedansvarlig / 
kontaktperson for de to øktene og eventuell servering. Kanskje det er naturlig med en 
annen type servering på formiddagen enn på kvelden?  
 
Skal invitasjon til dugnad sendes til alle på frivilliglisten? Dette må mh-rådet ta stilling 
til.  
 
 
Forslag til vedtak 



 9  

Hunn mh-råd vedtar følgende ang dugnaden 11. november 2024: 
- Økt 1: 

o 10-14 

o Ansvarlig: n.n. 

o Type servering:  

o Ansvarlig for servering: n.n. 

- Økt 2: 

o xx-xx 

o Ansvarlig: n.n. 

o Type servering:  

o Ansvarlig for servering: n.n. 

- N.n. tar ansvar for å skaffe tilhengere 

- Invitasjon sendes / sendes ikke til medlemmer på frivilliglisten 

- Saksbehandler legger ut informasjon på info-skjermen.  

 
Møtebehandling 

Møteleder gikk nærmere gjennom hva planleggingskomiteen hadde planlagt av 
oppgaver. Det var stor positivitet til dugnaden og organisatoriske oppgaver fordelt i 
møtet. Se vedtaket 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar følgende ang dugnaden 11. november 2024: 
- Økt 1: 

o 10-14 

o Ansvarlig: Bjørg Antonsen / Gunnstein Endal 

o Type servering: Brødmat / kaffe / te 

o Ansvarlig for servering: Edny Blokkum 

- Økt 2: 

o 17-21 

o Ansvarlig: Bjørg Antonsen / Gunnstein Endal 

o Type servering: (Bjørg avgjør) 

o Ansvarlig for servering: Bjørg Antonsen 

- Tilhengere 

o Karsten Torp stiller med tilhenger 

o Bjørg Antonsen spør Arne Byfuglien ang tilhenger 

- Invitasjon sendes til medlemmer på frivilliglisten 

- Saksbehandler legger ut informasjon på info-skjermen.  

 
 
 

[Lagre vedtak]  
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61/24 Gjennomgang av tekstlesere og kirkeverter 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 61/24 

 
 
Saksorientering 
Tidligere har sokneprest og saksbehandler satt opp tekstlesere og kirkeverter uten at 
mh-rådet har vært involvert. For 2025 har dessverre flere av de faste kirkevertene og 
tekstleserne gitt beskjed at de ikke ønsker å ha tjeneste lengre. Det er derfor behov 
for at mh-rådet engasjerer seg i å lage en oversikt for hele 2025. 
 
For å forenkle jobben, har saksbehandler satt opp et forslag basert på fjorårets 
fordeling. Saksbehandler har satt opp noen færre kirkeverter pr gudstjeneste enn 
tidligere. De gudstjenestene som er markert med rød farge, mangler tekstleser og / 
eller det bør, av erfaring, være flere kirkeverter. 
 
For at det skal bli en effektiv behandling av saken, ber saksbehandler 
rådsmedlemmene om å ha klart forslag til kirkeverter / tekstlesere før møtet! 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Mh-rådet går gjennom gudstjenestelisten og kompletterer listen med navn der det 
mangler. 
 
Møtebehandling 

I forkant av møtet hadde saksbehandler fått beskjed at Gry Ragna og Jan Jørund 
Mæland kunne være tekstlesere på noen av søndagene hvor dette mangler.  
 
I tillegg kom følgende innspill i møtet: 

- Åse Dahl og Toril Rusten kan være tekstlesere 
- Eli Molid kan delta flere ganger 
- Anne Munkeby kan være kirkevert og tekstleser 
- Det er greit at samme person kan være både tekstleser og kirkevert samme søndag.  
- Gunnstein og Mette Endal kan settes opp flere ganger hvis «kabalen» ikke går opp 

 
Vedtak  

Saksbehandler og sokneprest kompletterer listen administrativt og informerer alle 
som er satt opp. 
 

[Lagre vedtak]  
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62/24 Orientering - Endring av stillingskategori Engehaugen 
menighet 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 62/24 

 
 
Saksorientering 
(Opprinnelig ble dette saksfremlegget laget til Fellesrådet samt Gjøvik og 
Engehaugen menigheter. Hunn menighet ble rett sakspapirene skulle sendes ut, 
involvert. Saksfremlegget er derfor ikke spesifikt tilpasset Hunn, men gir allikevel et 
godt bilde av saken) 
 
Soknepresten i Engehaugen har sluttet. Når det skal ansettes en ny person vil det i 
de fleste organisasjoner bli gjort en vurdering om man skal lyse ut som det har vært 
eller gjøre endring. Slik er det også her. Hamar bispedømmeråd har gjort en 
vurdering av om det bør bli en endring i stillingskategori og har utarbeidet en høring 
der de foreslår at Engehaugen og Gjøvik sokn slås sammen med felles sokneprest 
og felles kapellan og samtidig opprettholdes som to sokn.  
 
Vedlagt ligger utsendt høring fra Bispedømmerådet.  
 
Saken er på høring i Gjøvik og Engehaugen menighetsråd, fellesrådet, i lokalt 
kontaktmøte i Toten prosti, prosten i Toten og soknepresten i Gjøvik. Frist 15/11. 
Deretter skal saken behandles i Hamarbispedømmeråd 11/12 før det lyses ut 
prestestilling i Engehaugen. Et stramt tidsskjema.  
 
Bymenighetene (Hunn, Engehaugen og Gjøvik) er i gang med drøfting av samarbeid. 
Denne saken må også være en del av disse tankene. Kanskje bør man se alle under 
ett? I Hamar by er det etter opplysninger fra personalsjef på bispekontoret, en 
sokneprest og to kapellaner. Men vi er tidlig i drøftingene omkring bymenighetene og 
det er helt nødvendig at disse tankene får modnes og blir godt gjennomtenkt før det 
tas større avgjørelser. Uansett hvordan fordelingen av kategori prest blir, er det aller 
viktigste å være bevisst på hva man trenger av formell og uformell kompetanse ved 
en ny ansettelse. 
 
En eventuell endring av stillingskategori i Engehaugen vil ha innvirkning på 
sokneprest-stillingen i Gjøvik, men sokneprest Ole Jacob Nyhus var dessverre 
forhindret fra å møte i Gjøvik menighetsråd 16.oktober. Hans uttalelse er derfor 
vedlagt saken. Bjørg Antonsen vil orientere fra Fellesrådets behandling av saken 
tirsdag 15. oktober. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn menighetsråd ønsker å uttale seg angående endring av stillingskategori for 
prest i Engehaugen sokn. Saksbehandler sender svar innen fristen etter drøfting i 
møtet. 
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Møtebehandling 

Mhr-leder presenterte saken og gikk gjennom noen positive og negative sider med 
forslaget. Mh-rådet diskuterte saken. Det ble blant annet stilt spørsmål til hva som er 
forskjellen på en kapellan og en sokneprest. Johannes ga en kort innføring / 
oppklaring.  
 
Det ble kommentert at det ikke er naturlig at den største menigheten i Gjøvik 
kommune skal ha en kapellan. Det er kanskje mer naturlig at det er andre 
menigheter i Toten prosti som heller får kapellan i stedet for Engehaugen. 
 
 
Vedtak  

Hunn menighetsråd ønsker å gi følgende uttalelse angående endring av 
stillingskategori for prest i Engehaugen sokn: 
 
Hunn menighetsråd har i møtet 24. oktober 2024 blitt orientert om endring av 
stillingskategori fra sokneprest til kapellan i Engehaugen sokn 
 
Hunn menighetsråd tar saken til etterretning. 
 
Vi forstår argumentene om rekruttering og muligheten for differensiering mellom 
prestestillingene i bymenighetene i Gjøvik. Vi er usikre på i hvor stor grad det er et 
økonomisk aspekt bak dette forslaget som gjør at det kommer akkurat nå. Det er 
viktig at mulige negative konsekvenser av en slik endring også vurderes.  
 
Hunn menighetsråd mener det er uheldig hvis soknepresten må sitte i to 
menighetsråd.  
 
Videre mener Hunn menighetsråd det er viktig at menighetsrådene får komme med 
innspill når det gjelder utlysningstekst til prestestilling.  
 
 
Saksbehandler sender svar innen fristen etter drøfting i møtet. 
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63/24 Høring - Strategi for Hamar bispedømmeråd 2025 - 2029. 
Endelig behandling i Hunn mh-råd 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 63/24 

 
 
Saksorientering 
På mhr-møtet torsdag 26. september 2024, ble det opprettet en arbeidsgruppe som 
skulle lage forslag til svar fra Hunn mh-råd. Arbeidsgruppen, bestående av Bjørg 
Antonsen, Gunnstein Endal og Anne Vifladt har gjort seg opp noen meninger som blir 
presenterte i møte. Til to av punktene har gruppen utfyllende kommentarer: 
 
Pkt.1: Innledende tekst: 
Strategien er omfattende og favner mange ulike områder for kirkens arbeid. Vi 
ønsker at det innledende avsnittet i den Innledende teksten som beskrives kirkens 
oppdrag utheves i teksten slik at dette løftes tydelig fram. Det er viktig at det er 
sammenheng mellom kirkens primære oppgave som kirke og de ulike 
arbeidsområdene som beskrives i strategien. Vi ser for oss at det i 
virksomhetsplanen blir nødvendig å gjøre noen tydelige prioriteringer på bakgrunn av 
dette. Det er vanskelig å være uenig i forslagene som er satt inn under de ulike 
overskriftene, men det blir mye å rekke over.» 
 
Pkt.10: Kirken styrker gjennom sin organisering ei levende og nærværende 
folkekirke. 
Samråd: Vi har delte erfaringer med samråd. Dette verktøyet bør videreutvikles hvis 
det skal brukes som modell for dialog mellom Hamar bispedømmeråd og soknets 
organer. Det må innkalles i god tid slik at det er mulig å behandle saker i 
menighetsrådene før Samrådsmøtene. Forberedelse og ledelse av møtene bør 
gjøres i samarbeid med soknene f eks gjennom samarbeid mellom bispedømme og 
Fellesrådslederne slik at det oppleves som et verktøy for dialog mellom to likeverdige 
parter. 
 
Under punktet å videreutvikle prostens kirkefaglige ledelse og sokneprestens 
lederrolle syns vi det blir uklart hva det siktes til med sokneprestens lederrolle. Dette 
må avklares nærmere.  
 
 
Forslag til svar på de resterende høringspunktene legges frem i møtet. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd svarer på høringen i møtet. Saksbehandler sender inn svarene før 
fristen 3. november. 
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Møtebehandling 

Møteleder informerte om hva arbeidsgruppen hadde kommet frem til. Det var ingen 
innvendinger mot forslagene som ble presentert 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd har følgende svar på strategiprosessen. Saksbehandler sender inn 
svarene før fristen 3. november. 
 
 
Høringssvar strategiprosess 
Obligatorisk 
1.Navn på menighetsråd/fellesråd som svarer 
HUNN MENIGHETSRÅD 
2.Innledende tekst 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer/endringsforslag 

Strategien er omfattende og favner mange ulike områder for kirkens arbeid. Vi 

ønsker at det innledende avsnittet i den innledende teksten som beskrives kirkens 

oppdrag utheves i teksten slik at dette løftes tydelig fram. Det er viktig at det er 

sammenheng mellom kirkens primære oppgave som kirke og de ulike arbeids-

områdene som beskrives i strategien. Vi ser for oss at det i virksomhetsplanen blir 

nødvendig å gjøre noen tydelige prioriteringer på bakgrunn av dette. Det er vanskelig 

å være uenig i forslagene som er satt inn under de ulike overskriftene, men det blir 

mye å rekke over. 

 

3.Teksten om bærekraftsmål 
• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

 
Kirken for den enkelte 

4.Tekst og punkter under "Forkynner evangeliet til mennesker gjennom hele livet" 
• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

5.Tekst og punkter under "styrker kirken som kulturarena og forvalter av kulturarv for 
alle generasjoner" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

6.Tekst og punkter under "gi tilhørighet og skaper gode møteplasser og fellesskap 
fysisk og digitalt" 



 15  

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

 
Kirken i samfunnet 

7.Tekst og punkter under "fremmer verdier som utfordrer og som bygger et godt 
samfunn for alle" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

 
8.Tekst og punkter under "bidrar til å virkeliggjøre bærekraftsmålene - lokalt, 
nasjonalt og regionalt" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

 
9.Tekst og punkter under "motvirker utenforskap og utforsker nye måter å være kirke 
på" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

 
Kirken som organisasjon 

10.Tekst og punkter under "kirka styrker gjennom sin organisering ei levende og 
nærværende folkekirke" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

Samråd: Vi har delte erfaringer med samråd. Dette verktøyet bør videreutvikles hvis 

det skal brukes som modell for dialog mellom Hamar bispedømmeråd og soknets 

organer. Det må innkalles i god tid slik at det er mulig å behandle saker i 

menighetsrådene før Samrådsmøtene. Forberedelse og ledelse av møtene bør 

gjøres i samarbeid med soknene f eks gjennom samarbeid mellom bispedømme og 

Fellesrådslederne slik at det oppleves som et verktøy for dialog mellom to likeverdige 

parter.  

Under punktet å videreutvikle prostens kirkefaglige ledelse og sokneprestens 

lederrolle syns vi det blir uklart hva det siktes til med sokneprestens lederrolle. Dette 

må avklares nærmere. 
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11.Tekst og punkter under "kirka samhandler med organisasjonslivet, andre tros- og 
livssynssamfunn, offentlige, private og ideelle aktører" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

12.Tekst og punkter under "kirka skaper en mangfoldig, rekrutterende og 
inkluderende arbeidsplass og frivillighetsarena" 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

13.Her kan dere gi andre tilbakemeldinger 
 
 

 

 

 

64/24 Lys våken 2024 - planlegging av arrangementet 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 64/24 

 
 
Saksorientering 
Anne Vifladt vil gi mh-rådet en status på planlegging av arrangementet «Lys Våken 
2024» som avholdes fra lørdag 30. november til søndag 1. desember. 
 
 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Anne Vifladt informerte om status på frivillige. Det mangler fortsatt noen vakter. Anne 
følger opp.  
 
Torsdag 28 november møter Anne LupY’erne som skal være i Hunn kirke på 
arrangementet 
 
Det kom innspill på at formuleringen på nettsiden «vil du være våken hele natten» 
bør fjernes for ikke å skape en for stor forventning til at man kan skal være våken.  
 
Det ble litt diskusjon ang egenandel på arrangementet. Snertingdal, Gjøvik og Biri 
menighetsråd har vedtatt at de skal sponse egenandel med hhv 200,-, 250,- og 200,- 
Engehaugen behandler saken parallelt med møtet i Hunn så hva Engehaugen vedtar 
er ukjent.  
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Det ble presisert at det bør være en lavere egenandel på LysVåken + at det må være 
samme egenandel i alle menighetene. Det er også ønskelig at det åpnes for å lage 
mat lokalt for å redusere kostnader. Flere menigheter har mulighet til det. 
Saksbehandler videreformidler dette til Trosopplæringen. Det ble også foreslått at det 
med egenandeler og egeninnsats fra menighetene tas opp på fellesrådsnivå. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtok følgende: 
- Hunn menighet støtter deltagere med samme beløp som Gjøvik og Engehaugen 

menigheter slik at bymenighetene har samme pris 
- Saksbehandler formidler følgende til Trosopplæringen: 

o Egenandelen på LysVåken bør reduseres slik rådet har bedt om tidligere 
o Viktig at den reelle prisen i invitasjonen oppgis. Dvs planlagt pris minus 

egenandel. Hvis kun planlagt pris oppgis, vil man kunne oppleve at noen ikke 
melder seg på fordi det er for dyrt. 

o Det bør åpnes for egeninnsats fra mh-rådene (f.eks lage maten lokalt) for å 
redusere kostnaden for menigheten 

- Fellesrådsrepresentanten (Bjørg) og representanten i felles trosopplæringsutvalg 
(Anne) tar opp punktet med egenandel i sine utvalg. 

 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

65/24 Oversikt over høringer fra Kirkerådet høsten 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 65/24 

 
 
Saksorientering 
Fredag 11 oktober mottok saksbehandler en oversikt over hvilke høringer som 
sendes ut fra Kirkerådet høsten 2024 (Se vedlegg).  
 
Kirkerådet har fått tilbakemeldinger fra mange menighetsråd og fellesråd om at 
høringer er tungt stoff som rådene ikke alltid ønsker å prioritere. Kirkerådet har derfor 
bestemt at høringene fordeles. Alle råd står fritt til å svare på høringene, men ikke alt 
sendes alle. Det er også slik at de som får en høring tilsendt, står fritt i om de vil 
svare eller ikke. Det presiseres at Hunn mh-råd ikke er valgt som høringsinstans for 
noen av høringene under, men administrasjonen på Kirkekontoret mener det er 
relevant at rådet får mulighet til å svare på høringene hvis de ønsker det.  
 
Svarfrist for alle høringene er 6/12. Dette er relativt kort frist og krever derfor at et 
utvalg jobber med svar og at man får til en digital høringsrunde i rådet før rådsmøtet 
21. november. 
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Nedenfor følger en oversikt over de ulike høringene med kirkevergens og 
saksbehandlers vurderinger og kommentarer:  

• Høring – rammer for kirkevalget  

• Høring – biskopens tilsyn  

• Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og av 
tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet mv.  

• Høring – fellesordninger innen digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet 

 
 
Høring rammer for kirkevalget:  
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet mener det er nødvendig å gjøre endringer i regelverket, noe som også vil 
bety forenklet gjennomføring og reduksjon i ressursbruk. I høringen foreslås blant 
annet at kirkevalget gjennomføres som digitalt valg med begrensede mulighet til å 
stemme ved oppmøte. Kirkevalget vurderes gjennomført i et annet tidsrom enn det 
offentlige valget. Det foreslås avvikling av Nominasjonskomiteens liste ved valg av 
bispedømmeråd og Kirkemøtet og vektet representasjon fra de ulike bispedømmene i 
Kirkemøtet. Ved menighetsrådsvalg foreslås det å fjerne muligheten til å skrive opp 
valgbare personer på stemmeseddelen. I tillegg er det vurdering av en del temaer 
der Kirkerådet ikke foreslår endring. Det er lagt opp til at Kirkemøtet vil behandle en 
sak om rammer for valget i 2025, etterfulgt av en regelendringssak på Kirkemøtet i 
2026. 
 
Kommentar fra kirkevergen: Den norske kirke er en demokratisk folkekirke. Å utvikle 
dette var i sin tid et krav for adskillelse fra Staten. Det er viktigere enn noen gang at 
flest mulig er på banen og deltar i valgene. Først og fremst for at medlemmene da 
står bak de valgte representantene, men også for å synliggjøre at vi er en folkekirke 
med deltakelse fra medlemmene også i valget.  
 
 
Høring biskopens tilsyn: 
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet sender med dette på høring forslag til endringer i regelverk som er knyttet 
til biskopens rolle og ulike funksjoner i Den norske kirke. Forslagene til endringer er 
en følge av vedtak gjort av Kirkemøtet i 2022, 2023 og 2024. 
 
Kommentar fra kirkevergen: Høringen handler om hvordan biskopens rolle foreslås 
endret, blant annet med å flytte biskopens styringsrett over prestene til 
Bispedømmerådet, at biskopen ikke kan gi bindende pålegg til valgte råd, styrke 
biskopen rolle overfor vigslede. Dette kan være en høring flere tenker er vanskelig å 
mene noe om, men ikke desto mindre av stor betydning for organisering av kirka 
framover.  
 
 
Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og 
av tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet 
I høringsbrevet står det:  
Høyringa handlar om to saker:  
Den første saka gjeld forslag om ein ny paragraf i kyrkjeordninga for Den norske 
kyrkja. Paragrafen vil stadfeste:  
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a) kyrkjelege verv som ei eiga styringsteneste i kyrkja og  
b) «samvirkeprinsippet», om kyrkjelege styringsorgan som eit samvirke mellom valde 
representantar for kyrkjelyden og tenesta med Ord og sakrament.  
 
Den andre saka handlar om tilhøvet mellom prestetenesta og soknerådet, og den 
inneheld forslag om å klargjere i tenesteordninga til prestane at dei er forplikta på dei 
planane og prioriteringane som soknerådet fastset. Denne forpliktinga er innanfor 
ramma av dei gjeremåla som elles er fastsett for presten i tenesteordninga. I begge 
sakene er det lagt til grunn at regelendringane ikkje inneber realitetsendringar, men 
at dei klargjer gjeldande rett 
 
Kommentar fra kirkevergen: Dette kan være litt tungt materiale å sette seg inn i, men 
et kort høringsnotat på 6 sider. Samtidig er det helt essensielt for kirkas organisering, 
verdsetting av de kirkelige verv og prestens rolle i råda.  
 
 
Høring - fellesordninger innen digitalisering, informasjonssikkerhet og 
personvern 
I høringsbrevet står det: 
Høringen gjelder forslag om at Kirkemøtet skal regelfeste hovedtrekkene i dagens 
samstyringsmodell for digitalisering og tilslutningsavtalene til fellesordningen for 
personvern og informasjonssikkerhet. Forslagene gjelder også prinsipper for 
dataforvaltning og at Kirkerådet skal pålegges videre regelarbeid. 
 
Videre åpner forslagene for at digitaliseringsstyret kan gis mandat til å definere hvilke 
systemer som skal være anbefalte fellesløsninger, og hvilke som skal være 
obligatoriske fellesløsninger. Reglene er delt inn i bestemmelser om 
digitaliseringsutvalg, sikkerhetsutvalg for personvern- og informasjonssikkerhet, 
personvernombud, felles behandlingsansvar og dataforvaltning i Den norske kirke.  
Kirkerådet mener disse forslagene er nødvendige for å møte Den norske kirkes 
utfordringer: stadig større krav til effektivisering, en aktiv og inkluderende 
medlemskontakt og at flest mulig av kirkens ressurser brukes til kjerneoppgaver. 
Fellesløsninger og krav til dataforvaltning vil også styrke personvernet og 
informasjonssikkerheten. 
 
Kommentar fra kirkevergen: Denne høringen er oppfølging av vedtak i Kirkemøtet. 
Erfaringen fra andre program og løsninger sier at fellesløsninger står sterkere enn 
individuelle. At kirka nå går ut med dette på høring, er nødvendig og bra. Grunnfeste 
i grasrota er påkrevd for videre jobbing. Uten å forskuttere høringssvar mener 
kirkevergen at rådet bør svare på denne.  
 
 
Oppsummering / anbefalinger 
På generelt grunnlag er det slik at hvis man ikke uttaler seg har man heller ikke 
«rett» til å kritisere de løsninger som blir valgt. Når det er sagt: Saksbehandler har 
forståelse for at dette er krevende stoff og at det krever mye innsats for å kunne avgi 
grundige svar.  
 
Av nevnte høringer mener saksbehandler høringen om rammer for kirkevalget 
kanskje er den mest praktiske for mh-rådet og ta stilling til. Dernest vil kanskje 
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høringen om fellesordninger innen digitalisering, personvern og 
informasjonssikkerhet være nyttig å svare på. Å ha en felles, nasjonal løsning for 
blant annet å administrere frivillige vil være av stor nyttig for fremtidens Norske kirke.  
 
 
 
Forslag til vedtak 

• Hunn mh-råd tar informasjonen om høringene til orientering.  

• Rådet vedtar hvilken høring / hvilke høringer rådet ønsker å svare på.  

• Det nedsettes eventuelt et utvalg som lager utkast til svar som godkjennes av mh-
rådet på novembermøtet. 

 
Møtebehandling 

Hunn mh-råd svarer på tre av høringene. Se vedtak 
 
 
Vedtak  

• Hunn mh-råd tar informasjonen om høringene til etterretning.  

• Rådet vedtar å svare på følgende høringer: 
o Rammer for kirkevalget 
o Biskopens tilsyn 
o Regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja…  

• Bjørg lager forslag til høringssvar som godkjennes av mh-rådet på novembermøtet. 

 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

66/24 Evaluering av gullkonfirmantjubileum 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 66/24 

 
 
Saksorientering 
Søndag 13. oktober var gullkonfirmantene invitert til gudstjenesten. Nytt av året var at det var 
tre av gullkonfirmantene selv som fikk ansvaret for å finne adresser. Det ble sendt ut 85 
invitasjoner i august. De som meldte seg på pr mail fikk oppfordring om å «spre det glade 
budskap» til gullkonfirmanter de kjenner. Når fristen hadde gått ut var det 18 påmeldte + en 
ledsager. Prisen for å delta var 375,- pr jubilant (350,- i 2023). Saksbehandler har gjort et 
grovt overslag og det viser seg at denne summen nok var noen kroner for lavt mtp selvkost. 
Neste år bør prisen økes til 400,- for at jubileet ikke skal gå med underskudd 
 
18 stk er litt færre enn tidligere år, men fortsatt en god gjeng. Tilbakemeldinger tyder på at de 
som kom satte veldig pris på samlingen. Det ble servert snitter + kake og mh-rådet hadde 
pyntet pent i menighetssalen. 
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I Gjøvik ble gullkonfirmantjubileet avlyst i år grunnet liten deltagelse (7 påmeldte). Gjøvik mh-
råd skal også evaluere sitt jubileum. Evalueringen er ikke gjennomfør ennå, så hva de 
kommer frem til vites ikke. Men saksbehandler vet at noen har tatt til orde for at det kanskje 
kan være en felles jubileumsfest i Hunn kirke. Dette har også vært diskutert tidligere, men da 
ble forslaget stemt ned av Hunn mh-råd. Nå når deltagelsen stadig minker og det til og med 
blir avlyst i Gjøvik, kan kanskje denne tanken tenkes på nytt? I så fall ser man for seg at 
gullkonfirmantene deltar på gudstjenestene i de respektive kirkene, men at jubileumsfesten 
er felles i Hunn kirke. Endelig løsning bør Gjøvik og Hunn mh-råd i så fall bli enige om. 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd har følgende evalueringspunkter ift gullkonfirmantjubileet: 

• . 
• . 
• . 

Hunn mh-råd ber saksbehandler formidle følgende tanker om et eventuelt samarbeide med 
Gjøvik til Gjøvik mh-råd: 

- . 
- . 

 
 
 
Møtebehandling 

Hunn mh-råd evaluerte gullkonfirmantjubileet 2024. Evalueringspunktene er gjengitt i 
vedtaket.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd var godt fornøyd med gjennomføringen av gullkonfirmantjubileet. Viktig at 
spesielle behov (f.eks allergier og glutenfri mat) blir formidlet til de som skal levere maten. 
 
Hunn mh-råd er positive til Gjøvik mh-råds forslag om en felles markering etter 
gudstjenestene ihhv Gjøvik og Hunn. Saksbehandler formidler dette til Gjøvik menighet 

 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

67/24 Orienteringssaker i møtet 24. oktober 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.10.2024 67/24 

 
Saksorientering 
Følgende saker er aktuelle i møtet: 

- Bjørg informerer fra fellesrådet (fra selve møtet og/eller annen korrespondanse) 
 

- Den Norske Kirke har ute en anbudskonkurranse på en tilsvarende løsning som 
Solidus presenterte for saksbehandler og som Hunn mh-råd gikk inn for på 
septembermøtet. Når DnK inngår en sentral avtale, bør jo den være minst like god 
både teknisk og økonomisk som det Hunn mh-råd har fått presentert av Solidus. 
Saksbehandler har derfor informert Solidus at vi avventer med å inngå avtale med 
dem  
 

- Vedlegg, lokalkirkens beredskapsplan, med oversikt over menighetens 
ansvarsområder. Denne kan være fornuftig å se igjennom slik at man er trygg på sin 
rolle om det skulle oppstå en «ulykke med tragisk utgang der det er behov for 
utvidede handlinger». Det er viktig å merke seg at 

o Det kun er prost eller kirkeverge som skal uttale seg til pressen med mindre 
noe annet er avtalt. 

o Det skal ikke tas lokale initiativ, f.eks til åpen kirke, uten at dette er avklart 
med prost eller kirkeverge 

- Vedlegg, brannvern og rutiner for øvelse, og ansvar ved arrangementer 
o Rådet bes om å gjøre seg kjent med innholdet da kirkene brukes til ulike 

arrangement og må gjøre seg kjent med rutinene 
o Når leieavtaler sendes ut fra kirkekontoret, henvises det til at leietager har 

ansvar for å sette seg inn i brannverninstruksene 

 
 
Forslag til vedtak 
Alle orienteringssakene gås ikke gjennom i møtet, men tas kun til orientering.  
 
Møtebehandling 

Det er ønskelig med en gjennomgang av slukkemidler + rømningsveier på neste mhr-
møte 
 
Bjørg informerte fra møte i Fellesrådet 

- Økonomi 
- Krematoriumsaken 
- Kappelansaken 

 
Vedtak  

Alle orienteringssakene gås ikke gjennom i møtet, men tas kun til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  
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Eventuelt 

Rådet diskuterte «Invitasjon til innspillsmøte» som saksbehandler har fått tilsendte av 
Gjøvik mh-råd. Det ble enighet om følgende: 

- Invitasjonen sendes til frivilliglisten. 
- Det bør opprettes et Facebookarrangement. Saksbehandler formidler dette til 

arrangøren 
- Det bør være et oppslag i OA / Gjøviks blad. Saksbehandler formidler dette til 

arrangøren 

 


